
 

 

 

 

Estructura del passat perfet: 

HAVER + PARTICIPI 

Jo he anat 

Tu has anat 

Ell ha anat 

Nosaltres hem anat 

Vosaltres heu anat 

Ells han anat 

COM ES FORMA EL PARTICIPI? 

 Si el verb acaba en –AR, el participi acaba en –AT. 

Ex.: ANAR –ANAT; CAMINAR – CAMINAT 

 Si el verb acaba en –ER o –RE , el participi acaba en –UT. 

Ex.: PERDRE – PERDUT; CONVÈNCER -  CONVENÇUT 

 Si el verb acaba en –IR , el participi acaba en –IT . 

Ex.: SORTIR –SORTIT ; 

Però també hi ha alguns participis que no segueixen aquestes normes: 

Beure (jo bec) 
Conèixer (jo conec) 
Creure (jo crec) 
Moure (jo moc) 
Ser (jo sóc) 
Poder (jo puc) 
Tenir (jo tinc) 
Voler (jo vull) 
Viure (jo visc) 
 

begut 
conegut 
cregut 
mogut 
sigut/estat 
pogut 
tingut 
volgut 
viscut 
 

 

 

aprendre 
encendre 
entendre 
prendre 
 

après 
encès 
entès 
pres 

escriure 
fer 
morir 
obrir 
treure 
veure 
 

escrit 
fet 
mort 
obert 
tret 
vist 


